
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 18. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 395
Hvor mange forskningsstudier i lægemidler i Danmark har de seneste 5 år gjort brug af 
registerdata, og hvor stor en andel af den kommende kliniske forskning forventer man 
fremover vil gøre brug af registerdata?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Arne Christensen
formand
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